
 
 
 
 
 
Svar på fråga – Kostcenter 
 
Frågan är komplex och en del i ett större sammanhang hur vi försörjer våra verksamheter med rätt 
kost i rätt tid och i rätt mängd.  
 
I dagsläget behöver Centralköket producera fler måltider än vad köket har kapacitet för. Det gör att 
utrustningen pressas hårt samt att personalens arbetsmiljö påverkas negativt. Centralköket och 
samtliga mottagningskök är gamla och slitna. Delar av köken är inte verksamhetsanpassade. I dag är 
kostavdelningen beroende av Centralköket som primärt tillagningskök. Detta gör verksamheten 
sårbar för eventuella driftstörningar. 
 
Framtagande av lokalprogram pågår och förväntas vara klart hösten 2022. Projektet planeras att 
lyftas upp i budgetprocessen för 2024 med plan för 2025-2026 och verksamhetens önskemål är att 
Kostcenter kan tas i drift 2026. 
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